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Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Bo Sundin (M) m.fl. yrkar bifall till (M), (L), (KD) förslag till beslut enligt följande:  

 

i huvudsak bifalla förvaltningens förslag till beslut  

 

uppdra åt förvaltningen att arbeta om idrottsbonusen i grunden och där en tydligare 

incitamentsstruktur ska utarbetas 

 

 

Därutöver anföra  

 

Det är positivt att det är flera idrottsbonusprojekt som faktiskt har nått den tilltänkta 

målgruppen samtidigt anser vi att det är bekymmersamt att knappt hälften av de som deltar i 

föreningarnas idrottsbonusprojekt är fysiskt inaktiva innan de börjar delta i arbetet. Vi anser 

att den andelen bör vara betydligt högre.  

 

Vi vill gärna att idrottsbonusen reformeras ifrån grunden. Vi anser att idrottsförvaltningen ska 

se över möjligheten att införa en idrottsbonus där föreningar snarare få en bonus om de lyckas 

nå den tilltänkta målgruppen snarare än som idag när pengarna betalas ut i förskott. Alliansen 

införde en snarlik bonus inom kulturnämnden i syfte att premiera de som ökade sin 

egenfinansiering i efterhand. Vi anser inte att idrottsnämnden eller idrottsbonusen ska syfta 

till att premiera föreningars egenfinansiering utan fokus ska ligga på att premiera föreningar 

som lyckas locka fysiskt inaktiva personer inom de prioriterade målgrupperna.  

 
 

 

Ersättaryttrande  
Mathias Mellgren (C) anmäler följande ersättaryttrande:  

Om jag hade haft rösträtt så hade jag anslutit mig till Moderaternas, Liberalernas och 

kristdemokraternas förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

Reservation 
Bo Sundin (M), Daniele Fava (L) samt Mikael Valier (KD) reserverar sig mot beslutet till för-

mån för sitt förslag till beslut. 

 

 

§ 149 
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Svar på skrivelse om ett nytt arenatänk - Svar på skrivelse  
Dnr 01.06- 1148/2015. 

 
 
BESLUT 
 

Som svar på skrivelsen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet 
Bo Sundin (M) m.fl., Daniele Fava (L), Mikael Valier (KD) och Mathias Mellgren (C) har i 

en skrivelse till idrottsnämnden ställt ett antal frågor om möjligheten att anlägga motsvarande 

spontanidrottsanläggning som anlagts i Älvkarleby kommun. Skribenternas frågor handlar om 

vilka platser i Stockholms stad som är lämpliga för motsvarande anläggning, vad det skulle 

kosta samt om Stockholms stads idrottsförvaltning har kontakt med Älvkarleby i frågor 

rörande spontanidrott.  

 

Förvaltningen anser, utifall anläggningstypen bedöms som applicerbar i Stockholm, att 

lämpliga platser att anlägga ett golv motsvarande det som finns i Älvkarleby skulle kunna 

vara någon eller några av de befintliga uterinkarna för ishockey/skridskoåkning. Kostnaden 

för golvet i Älvkarleby var enligt uppgift 500 000 kronor plus tillkommande markarbeten, 

belysning och utrustning.  

 

Förvaltningen har ingen kontakt med Älvkarleby rörande spontanidrottsfrågor. Förvaltningen 

har via media noterat att anläggningen upprättats i Älvkarleby och har i samband med svar på 

denna skrivelse varit i kontakt med föreningen Älvkarleby IK. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 
Bo Sundin (M) m.fl., Daniele Fava (L), Mikael Valier (KD) samt Mathias Mellgren (C) 

lämnar särskilt uttalande enligt följande:  

 

Det är bra att förvaltningen har varit i kontakt med Älvkarleby kommun för att höra sig för 

om hur man har arbetat och tänkt gällande det aktuella projektet. Vi tycker att förslaget om en 

multisportarena till en relativt låg kostnad är intressant att titta på som ett komplement till de 

vanliga idrottsinvesteringarna. Vi vill uppmana förvaltningen att ha ett öppet sinne inför att 

bygga fler multisport- och spontanidrottsytor, i likhet med arenan i Älvkarleby eller andra 

snarlika arenor, på platser där det är svårt att bygga fullstora idrottsanläggningar eller i 

anslutning till befintliga anläggningar där det är motiverat. 
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§ 150 
Svar på skrivelse från (M), (FP), (KD), (C) - Effektivare användning 
av stadens lokaler  
Dnr 01.01/1040/2015 
 
BESLUT 
 

Som svar på skrivelsen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet 

I en skrivelse till idrottsnämnden tar Moderaterna, Liberalernas, Kristdemokraterna och 

Centerpartiet upp frågan om nyttjandet av befintliga motionsrum. 

Beläggningsgraden för motionsrummen är i genomsnitt 49 procent. Tider fördelas inför varje 

säsong till ansökande föreningar, resterande tider bokas löpande genom Interbook.  

En ungefärlig investeringskostnad för en 100 kvm stor tillkommande yta för ett motionsrum i 

ytterstaden uppskattas till 2 mnkr, och den ökade hyreskostnaden till mellan 100-200 tkr år 1, 

beroende på lokalens storlek. För en koncepthall i innerstaden uppskattas motsvarande 

kostnader till 3,5 mnkr respektive 180-360 tkr.  

Förvaltningen kontrollerar regelbundet att lokalerna används på bokade tider. Kunder som 

trots upprepade påstötningar inte använder sina bokade tider bokas av och tiderna läggs ut i 

Interbook. 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 


